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Sak 1 /08    Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Sak 7 og 8 behandles etter sak 3, deretter sak 5, deretter sakene 4, 6, 9,10. 
Innkalling og sakskart ble godkjent med disse endringene. 
 
 

 Sak 2 /08    Godkjenning av protokoll fra møte 06.12.2007 
 
Protokoll fra møte 06.12.2007 ble godkjent. 
 
 

 Sak 3 /08    Informasjon fra administrasjonen 
 
Det ble gitt følgende informasjon: 

- Administrasjonen har bedt om bistand fra Byrådsavdeling for velferd og sosiale 
tjenester for å følge opp BU-vedtak ad. mulighet for å opprette barnevernnemnd i 
Bydel Østensjø. 

- Arbeidstreningstilbudet i regi av utekontakten er etablert på Skullerud.  
- Det er søkt om midler til Sene-lørdagskveldtilbud for ungdom. 
- Bøler fritidsklubb er midlertidig stengt pga. mangler ved el-anlegget. 
- Det er opprettet stilling som assisterende styrer i de største barnehagene. Disse lyses ut 

nå sammen med styrerstillingene der det har vært midlertidig ansettelser.  
- Avdeling voksne og familier (VOF) og barne- og ungdomsavdelingene samarbeider 

om prosjektet EXIT, ad.  hvordan fange opp unge i risikosonen. Det er søkt om nye 
prosjektmidler fra Helse og sosialdirektoratet i 2008. 

 
 

Sak 4 /08    Månedsrapportering barneverntjenesten pr. november 
2007 

 
Avdelingssjef svarte på spørsmål fra komitéen. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar framlagte redegjørelse om bydelens barneverntjeneste til orientering.  
 
Votering: Enstemmig 
 
OVK-vedtak  
OVK tar framlagte redegjørelse om bydelens barneverntjeneste til orientering. 
 
 

 Sak 5 /08    Barnehager - Full behovsdekning - Status januar 2008 
 
Avdelingssjef svarte på spørsmål og gav følgende tilleggsinformasjon: 

- Manglerud vg. barnehage (Heretter: Tallberget barnehage) er igangsatt, den 
permanente barnehagen blir ikke ferdig før 2010. 
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- Manglebergveien 11: Arbeidet med den permanente går som planlagt. Det er usikkert 
om vi får midlertidig barnehage for Mangleberget, fordi det bare er satt av penger til to 
midlertidige prosjekter i 2008.  

- Storgården barnehage: Rapport ad. miljømessige forhold foreligger, rapporten 
vedlegges neste barnehagesak. 

- Rønningjordet barnehage: Prosjektet går etter planen, paviljongen overleveres i 
månedsskiftet februar/mars. 

- Skøyenkroken 8: Det er bedt om en presisering ad. kapasitet, denne får vi fra 
Omsorgsbygg (OBY). Det rapporteres i neste barnehagesak. 

- Håkon Tveters vei 8: Vi får en orientering fra OBY vedr. hva som menes med teknisk 
utnyttelsesgrad. Det rapporteres i neste barnehagesak. 

- Hellerudveien 86/90: Tomta er ikke ferdig regulert, private driftere har meldt sin 
interesse. 

- Langerud barnehage: Bydelens tekniske avdeling har satt i gang arbeider etter avtale 
med OBY. OBY gir tilbakemelding ad. det elektriske anlegget.  

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Barnehager – full behovsdekning, status oktober 2007 tas til orientering. 
2. Barnehagen på Manglerud videregående skole får navnet Tallberget barnehage. OK 

 
Forslag til vedtak, forslagsstiller Hanne Eldby, på vegne av SV og Ap 

Oppvekstkomiteen ber om at bydelsutvalget vedtar følgende tillegg til 
bydelsdirektørens forslag: 
Samarbeidsutvalgene: 

3. Administrasjonen utarbeider et forslag til rutine for samarbeidsutvalgene i 
barnehagene der det klargjøres møtehyppighet og hvilke saker som skal behandles. 
Videre bes det om at det utarbeides et system for møterapportering fra 
samarbeidsutvalgene.  

4. Eierrepresentantene inviteres til møte i Oppvekstkomiteen i april for diskusjon rundt 
situasjonen i barnehagene og arbeidet i samarbeidsutvalgene. Møtet foreslås lagt til en 
av bydelens barnehager forutsatt at det finnes et tilstrekkelig stort rom for å avholde 
møtet.  
Langerud Barnehage: 

5. Administrasjonen legger fram en skriftlig redegjørelse for rehabiliteringen av 
Langerud barnehage.  

6. Videre bes administrasjonen om å sette i stand rommet som skulle benyttes til 
utvidelse av antallet plasser i Langerud barnehage slik at det kan benyttes til dette 
formålet.  

7. Det bes også om at vurderingen som lå til grunn for Bydel Bølers vedtak fra 2001 
legges fram for Oppvekstkomiteen til marsmøtet. 
Hellerudveien 86-90 

8. Oppvekstkomiteen ber om maksimal utnytting av arealet legges til grunn i forbindelse 
med Hellerudveien 86-90. 

 
Forslag til vedtak, forslagsstiller Astrid Arnslett, H 

9. Bydelsadministrasjonen bes sjekke ut kommunens avtaler med privat selskap som ble 
brukt til bygging av PersbråtenVGS, og om et offentlig/privat samarbeid også er 
mulighet ved bygging av barnehage.  

 
Først ble det votert over tilleggsforslagene, deretter bydelsdirektørens forslag til vedtak.  
Votering: Enstemmig 
 



OVK-vedtak  
1. Barnehager – full behovsdekning, status oktober 2007 tas til orientering. 
2. Barnehagen på Manglerud videregående skole får navnet Tallberget barnehage. OK 
3. Administrasjonen utarbeider et forslag til rutine for samarbeidsutvalgene i 

barnehagene der det klargjøres møtehyppighet og hvilke saker som skal behandles. 
Videre bes det om at det utarbeides et system for møterapportering fra 
samarbeidsutvalgene.  

4. Eierrepresentantene inviteres til møte i Oppvekstkomiteen i april for diskusjon rundt 
situasjonen i barnehagene og arbeidet i samarbeidsutvalgene. Møtet foreslås lagt til en 
av bydelens barnehager forutsatt at det finnes et tilstrekkelig stort rom for å avholde 
møtet.  

5. Administrasjonen legger fram en skriftlig redegjørelse for rehabiliteringen av 
Langerud barnehage.  

6. Videre bes administrasjonen om å sette i stand rommet som skulle benyttes til 
utvidelse av antallet plasser i Langerud barnehage slik at det kan benyttes til dette 
formålet.  

7. Det bes også om at vurderingen som lå til grunn for Bydel Bølers vedtak fra 2001 
legges fram for Oppvekstkomiteen til marsmøtet. 

8. Oppvekstkomiteen ber om maksimal utnytting av arealet legges til grunn i forbindelse 
med Hellerudveien 86-90. 

9. Bydelsadministrasjonen bes sjekke ut kommunens avtaler med privat selskap som ble 
brukt til bygging av PersbråtenVGS, og om et offentlig/privat samarbeid også er 
mulighet ved bygging av barnehage.  

 
 

 Sak 6 /08    Vurdering av mulig videreføring av Home-Start 
Familiekontakten 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Oppgavene til Home-Start Familiekontakten overføres til Eplehagen familiesenter.  
Oppgavene forutsettes ivaretatt innenfor eksisterende budsjettrammer for Eplehagen 
familiesenter.  

2. En stilling som fagkonsulent Home-Start inndras.  
3. Det arbeides videre med sikte på avklaring av om Frelsesarmeen eller Kirkens 

Bymisjon, eventuelt andre, vil drive et tilsvarende tiltak for bydelens befolkning.  
 
Votering: Enstemmig 
 
OVK-vedtak  

1. Oppgavene til Home-Start Familiekontakten overføres til Eplehagen familiesenter.  
Oppgavene forutsettes ivaretatt innenfor eksisterende budsjettrammer for Eplehagen 
familiesenter.  

2. En stilling som fagkonsulent Home-Start inndras.  
3. Det arbeides videre med sikte på avklaring av om Frelsesarmeen eller Kirkens 

Bymisjon, eventuelt andre, vil drive et tilsvarende tiltak for bydelens befolkning.  
 
 

 Sak 7 /08    Boligsosial handlingsplan 
 
Leder av Tiltakssenteret Eva Salomonsen gav en kort orientering og svarte på spørsmål 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget slutter seg til prosjektbeskrivelse og framdriftsplan for utarbeidelse av 

boligsosial handlingsplan.  
2. Bydelsutvalget oppnevner følgende 3 representanter til styringsgruppen: 
 
          
 
          
 
         
 
Forslag til vedtak, forslagsstiller Hanne Eldby, på vegne av SV og Ap 
Oppvekstkomiteen ber om at bydelsutvalget vedtar følgende endring til bydelsdirektørens 
forslag punkt 1: 
1. Bydelsutvalget legger til grunn at bydelsutvalget jevnlig skal orienteres om arbeidet med å 

lage en boligsosial handlingsplan. Styringsgruppa for prosjektet, jfr pkt 2, legger fram en 
egen sak som gjennom bydelsdirektøren fremmes for hvert bydelsutvalgsmøte i 2008 fram 
til vedtakelse av planen. Saken skal gi orientering om status i arbeidet, om viktige 
planforutsetninger, delutredninger, og mulige foreløpige konklusjoner og planutkast. 
Saken fremsendes bydelsutvalget via alle komiteene på vanlig måte. 

 
OVK la fram følgende forslag til vedtak som alternativ til forslag fra SV og A:  
1. Bydelsutvalget legger til grunn at bydelsutvalget jevnlig skal orienteres om arbeidet med å 

lage en boligsosial handlingsplan. Sekretær for styringsgruppa kommer tilbake med 
tidspunkter for orienteringer som er naturlig for prosessen.  
Saken skal gi orientering om status i arbeidet, om viktige planforutsetninger, 
delutredninger, og mulige foreløpige konklusjoner og planutkast. Saken fremsendes 
bydelsutvalget via alle komiteene på vanlig måte. 

 
Det ble votert over OVKs forslag til vedtakspunkt. 1 mot bydelsdirektørens forslag til 
vedtakspunkt. 1 
Votering: OVKs forslag ble enstemmig vedtatt. 
Deretter ble de votert over bydelsdirektørens vedtakspunkt 2 
Votering: Enstemmig 
 
OVK-vedtak  
1. Bydelsutvalget legger til grunn at bydelsutvalget jevnlig skal orienteres om arbeidet med å 

lage en boligsosial handlingsplan. Sekretær for styringsgruppa kommer tilbake med 
tidspunkter for orienteringer som er naturlig for prosessen.  
Saken skal gi orientering om status i arbeidet, om viktige planforutsetninger, 
delutredninger, og mulige foreløpige konklusjoner og planutkast. Saken fremsendes 
bydelsutvalget via alle komiteene på vanlig måte. 

2. Bydelsutvalget oppnevner følgende 3 representanter til styringsgruppen: 
 
          
 
          
 
         
 
 



 Sak 8 /08    Etablering av NAV-kontor i Bydel Østensjø 
 
Leder av Tiltakssenteret Eva Salomonsen gav en kort orientering og svarte på spørsmål 
Tidligst åpning av nytt NAVkontor er 01.12.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tiltrer bydelsdirektørens forslag til lokalisering  
2. Bydelsdirektøren gis fullmakt til å sluttforhandle kontrakten og oversende saken til 

politisk behandling sentralt. 
 
Forslag til vedtak, forslagsstiller Hanne Eldby, på vegne av SV og Ap 
Oppvekstkomiteen ber om at bydelsutvalget vedtar følgende tillegg til bydelsdirektørens 
forslag: 

3. Forut for at framdriftsplan og videre prosjektorganisering legges fram i egen sak for 
oppvekstkomiteen og bydelsutvalget, bes det om at det arrangeres et 
informasjonsmøte for bydelsutvalgets og komiteenes medlemmer hvor saken belyses i 
sin helhet.  

 
Det ble votert over alle tre punktene under ett. 
Votering: Enstemmig 
 
OVK-vedtak  

1. Bydelsutvalget tiltrer bydelsdirektørens forslag til lokalisering. 
2. Bydelsdirektøren gis fullmakt til å sluttforhandle kontrakten og oversende saken til 

politisk behandling sentralt. 
3. Forut for at framdriftsplan og videre prosjektorganisering legges fram i egen sak for 

oppvekstkomiteen og bydelsutvalget, bes det om at det arrangeres et 
informasjonsmøte for bydelsutvalgets og komiteenes medlemmer hvor saken belyses i 
sin helhet.  

 
 

 Sak 9 /08    Planlegging av seminar - virksomhetsområdene 
ungdom og fritid og barneverntjenesten 
 
Saken var lagt fram uten innstilling fra bydelsdirektør. 
 
Hanne Eldby, på vegne av SV og Ap, la fram forslag til vedtak for begge seminarene. 
Forslagene ble noe justert etter diskusjon i komiteen: 
 
Oppvekstkomiteen legger til grunn følgende retningslinjer for seminar om barnevernet: 

1. Som deltakere med talerett på seminaret stiller barnevernleder, de tre teamlederne i 
barnevernet, leder og en ansatt i OFOT, leder og en ansatt i Utekontakten, leder og en 
ansatt fra skolehelsetjenesten samt SaLTokoordinatoren.  

2. I tillegg til de punkter som adm. har satt opp som temaer for seminaret skal 
barnevernsseminaret eksemplifisere hvordan tjenestestedene arbeider. Det skal være et 
fokus på hva som er utfordringene for å få den nye modellen ”bestiller-utfører” til å 
fungere, og hva som er muligheter og begrensninger i denne. 

3. Inviterte til seminaret er bydelsutvalgets og komiteenes medlemmer og 
varamedlemmer.  

 
Votering: Enstemmig 
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Oppvekstkomiteen legger til grunn følgende retningslinjer for seminar om ungdom og fritid: 

1. Som innledere på seminaret stiller lederne fra de ulike klubbtilbudene og verkstedene, 
samt i de tilfeller der leder ikke deltar i den daglige driften, ønsker vi at den personen 
som har det daglige ansvar for driften deltar, en utekontakt, leder for 
skolehelsetjenesten, samt SaLTokoordinatoren.  
Øvrige tjenesteledere bes om å delta som tilhørere, evt. kan komme med utfyllende 
kommentarer.  

2. Komiteen ber om at fokus er på innholdet i tilbudet som gis, treffsikkerhet og 
forbedringsmuligheter. Det bes om at det som finnes av strategiske planer, 
arbeidsplaner, årsrapporter fra de ulike tjenestene sendes ut elektronisk i forkant av 
seminaret. 
Bydelens organisering av ungdomstilbudene må belyses  

3. Inviterte til seminaret er bydelsutvalgets og komiteenes medlemmer og 
varamedlemmer, samt ungdomsrådet.  

 
Votering: Enstemmig 
 
OVK-vedtak  
Oppvekstkomiteen legger til grunn følgende retningslinjer for seminar om barnevernet: 

1. Som deltakere med talerett på seminaret stiller barnevernleder, de tre teamlederne i 
barnevernet, leder og en ansatt i OFOT, leder og en ansatt i Utekontakten, leder og en 
ansatt fra skolehelsetjenesten samt SaLTokoordinatoren.  

2. I tillegg til de punkter som adm. har satt opp som temaer for seminaret skal 
barnevernsseminaret eksemplifisere hvordan tjenestestedene arbeider. Det skal være et 
fokus på hva som er utfordringene for å få den nye modellen ”bestiller-utfører” til å 
fungere, og hva som er muligheter og begrensninger i denne. 

3. Inviterte til seminaret er bydelsutvalgets og komiteenes medlemmer og 
varamedlemmer.  

Oppvekstkomiteen legger til grunn følgende retningslinjer for seminar om ungdom og fritid: 
1. Som innledere på seminaret stiller lederne fra de ulike klubbtilbudene og verkstedene, 

samt i de tilfeller der leder ikke deltar i den daglige driften, ønsker vi at den personen 
som har det daglige ansvar for driften deltar, en utekontakt, leder for 
skolehelsetjenesten, samt SaLTokoordinatoren.  
Øvrige tjenesteledere bes om å delta som tilhørere, evt. kan komme med utfyllende 
kommentarer.  

2. Komiteen ber om at fokus er på innholdet i tilbudet som gis, treffsikkerhet og 
forbedringsmuligheter. Det bes om at det som finnes av strategiske planer, 
arbeidsplaner, årsrapporter fra de ulike tjenestene sendes ut elektronisk i forkant av 
seminaret. 
Bydelens organisering av ungdomstilbudene må belyses  

3. Inviterte til seminaret er bydelsutvalgets og komiteenes medlemmer og 
varamedlemmer, samt ungdomsrådet.  

 
 

 Sak 10 /08  Trialløype på Skullerud - oppfølging 
 
Saken var lagt fram uten innstilling fra bydelsdirektør 
 
Forslag til vedtak, forslagsstiller Hanne Eldby, på vegne av SV og Ap 
Oppvekstkomiteen ber om at bydelsutvalget vedtar følgende: 



1. Administrasjonen bes rette en henvendelse til byrådet der det bes om at representanter 
for Oppvekstkomiteen får et møte med relevante byråder der muligheten for å åpne 
trialløypa ved Skullerud diskuteres. 

 
2. Det bes om at administrasjonen legger fram en løsning på transportbehovet til 

trialgruppa slik at man kan benytte løypa i Hvervenbukta inntil Skullerudløypa 
eventuelt kan tas i bruk.  

 
Det ble votert over forslag fra SV og Ap 
Votering: 4 for (SV og A), 3 mot (Frp, H og V)  
 
OVK-vedtak  

1. Administrasjonen bes rette en henvendelse til byrådet der det bes om at representanter 
for Oppvekstkomiteen får et møte med relevante byråder der muligheten for å åpne 
trialløypa ved Skullerud diskuteres. 

2. Det bes om at administrasjonen legger fram en løsning på transportbehovet til 
trialgruppa slik at man kan benytte løypa i Hvervenbukta inntil Skullerudløypa 
eventuelt kan tas i bruk.  

H hadde følgende merknad til vedtaket:  
H ønsker ikke å forfordele ett idrettslag foran et annet. 

 
Evt. 
- Partigruppene er enig om at omfattende vedtak skal sendes ut i god tid i forkant av 

møtene. 
- OVKs møter utover våren holdes på Holtet barnehage, Eplehagen familiesenter, Abildsø   

gård, Storgården barnehage 
 
 
 
 
 
Hanne Irene Eldby /s 
leder 
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